
Ben Kaymakam 
mı Olsam? 

Projesi

PROJE TANITIMI

Kamu yararına çalışan dernek 
statüsünde olan ve üyeleri-
nin mülki idare amirlerinin 

oluşturduğu Türk İdareciler Derne-
ği olarak, kaymakamlık mesleğini 
öğrencilere tanıtmak, istekli ve ala-
nında yetkin olabilecek öğrencile-
rin yönlendirilmesine yardımcı ola-

bilmek amacıyla üniversitelerimizin 
ilgili bölümlerinin öğrencilerine yö-
nelik düzenlenmiş bir projedir. Pro-
je İçişleri Bakanlığı Dernekler Daire 
Başkanlığınca finanse edilmektedir.

Projenin amacı; mülki idare amirliği 
mesleğinin ilk adımı olan kayma-

kamlığı tanıtmak, Ülkesine ve Mil-
letine hizmet için çalışmak isteyen 
gençleri bu mesleğe kazandırmaktır.

Proje kapsamında planlamada 
yer alan üniversitelerin altısında 
ziyaret ve etkinlikler gerçekleşti-
rilmiştir.
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İDARECİNİN SESİ / MAYIS / HAZİRAN

HACETTEPE ÜNİVERSİTESİNDE 

16 Nisan 2018

Hacettepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. A. Haluk 
ÖZEN, proje ekibini kabul etti. Program Salonuna ka-
dar eşlik etti.

Açılış konuşmasını Hacettepe Üniversitesi İİBF Dekanı 
Prof. Dr. Suna İL yaptı.

Çankaya Kaymakamı Kadir ÇAKIR kaymakamlık mesle-
ği hakkında bir konuşma yaptı.

İçişleri Bakanlığı AREM/GAMER Başkanı Doç. Dr. Selim 
ÇAPAR Devlet ve Mülki İdare başlıklı bir sunum yaptı.

Soru cevap oturumuna geçildi. Prof. Dr. Mehmet Dev-
rim AYDIN (Kamu Yönetimi ve Siyaset Bilimi Bölüm 
Başkanı) moderatörlüğünde, Çankaya Kaymakamı Ka-
dir ÇAKIR ve AREM Başkanı Doç. Dr. Selim ÇAPAR’ın 
katılımıyla salondan gelen sorular cevaplandı.

Programa öğrenciler, Dekanlar (İİBF ve Hukuk Fakülte-
si) ve öğretim üyeleri katılım gösterdi.

BİLKENT ÜNİVERSİTESİNDE 

18 Nisan 2018

Bilkent Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Abdullah ATALAR, 
proje ekibini kabul etti. Program sonuna kadar eşlik etti.

Açılış konuşmasını Bilkent Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Abdullah ATALAR yaptı.

Çankaya Kaymakamı Kadir Çakır kaymakamlık mesleği 
hakkında bir konuşma yaptı.

İçişleri Bakanlığı AB ve Dış İlişkiler Daire Başkanı İsma-
il ÖZKAN, mezun olduğu Üniversitede mesleki dene-
yimlerini anlattı. 

TİD Genel Başkanı Saffet Arıkan BEDÜK, proje, dernek 
ve kaymakamlık mesleği hakkında bir konuşma yaptı.

Ankara Valisi Ercan TOPACA, valilik görevi ve kayma-
kamlık mesleğindeki tecrübelerini paylaştı.

Soru cevap oturumuna geçildi. Prof. Dr. Erinç YELDAN 
(İİBF Dekanı) moderatörlüğünde, TİD Genel Başkanı 
Saffet Arıkan BEDÜK, Çankaya Kaymakamı Kadir ÇA-
KIR ve AREM Başkanı Doç. Dr. Selim ÇAPAR’ın katılı-
mıyla salondan gelen sorular cevaplandı.

Programa öğrenciler, Rektör, Dekan ve öğretim üyele-
ri katılım gösterdi.

Ben Kaymakam mı Olsam? Projesi 
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PROJE TANITIMI

EGE ÜNİVERSİTESİNDE 

11 Mayıs 2018

Ege Üniversitesi İİBF Dekanı Prof. Dr. Özlem ÖNDER, 
proje ekibini karşıladı. Program sonuna kadar eşlik 
etti.

Açılış konuşmasını Ege Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Necdet BUDAK yaptı.

TİD Genel Başkanı Saffet Arıkan BEDÜK, proje, dernek 
ve kaymakamlık mesleği hakkında bir konuşma yaptı.

Taşova Kaymakamı Kudret Kurnaz, kaymakamlık mes-
leği hakkında bir konuşma yaptı.

İçişleri Bakanlığı AREM/GAMER Başkanı Doç. Dr. Selim 
ÇAPAR Devlet ve Mülki İdare başlıklı bir sunum yaptı.

Soru cevap oturumuna geçildi. Prof. Dr. Özlem ÖNDER 
(İİBF Dekanı) moderatörlüğünde, TİD Genel Başkanı 
Saffet Arıkan BEDÜK, Taşova Kaymakamı Kudret Kur-
naz ve AREM Başkanı Doç. Dr. Selim ÇAPAR’ın katılı-
mıyla salondan gelen sorular cevaplandı.

Programa öğrenciler, Dekan (İİBF) ve Öğretim Üyeleri 
katılım gösterdi.

Ben Kaymakam mı Olsam? Projesi 
9 EYLÜL ÜNİVERSİTESİNDE 

11 Mayıs 2018

9 Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekan Yardımcısı 
V. Doç. Dr. Koray DOĞAN, proje ekibini karşıladı. 

Açılış konuşmasını Hukuk Fakültesi Dekan Yardımcısı 
V. Doç. Dr. Koray DOĞAN, yaptı.

TİD Genel Başkanı Saffet Arıkan BEDÜK, proje, dernek 
ve kaymakamlık mesleği hakkında bir konuşma yaptı.

Taşova Kaymakamı Kudret Kurnaz, kaymakamlık mes-
leği hakkında bir konuşma yaptı.

İçişleri Bakanlığı AREM/GAMER Başkanı Doç. Dr. Selim 
ÇAPAR Devlet ve Mülki İdare başlıklı bir sunum yaptı.

Soru cevap oturumuna geçildi. Hukuk Fakültesi Dekan 
Yardımcısı V. Doç. Dr. Koray DOĞAN moderatörlüğün-
de, TİD Genel Başkanı Saffet Arıkan BEDÜK, Taşova 
Kaymakamı Kudret Kurnaz ve AREM Başkanı Doç. Dr. 
Selim ÇAPAR’ın katılımıyla salondan gelen sorular ce-
vaplandı.

Programa öğrenciler ve öğretim üyeleri katılım gös-
terdi.
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ODTÜ’DE
16 Mayıs 2018

ODTÜ İİBF Kamu Yönetimi ve Siyaset Bilimi Bölüm 
Başkanı Prof. Dr. Ayşe AYATA, proje ekibini karşıladı. 
Açılış konuşmasını Kamu Yönetimi ve Siyaset Bilimi 
Bölüm Başkanı Prof. Dr. Ayşe AYATA yaptı.
TİD Genel Başkanı Saffet Arıkan BEDÜK, proje, dernek 
ve kaymakamlık mesleği hakkında bir konuşma yaptı.
Seben Kaymakamı V. İdil ÖZDEMİR, mezun olduğu 
üniversitede kaymakamlık mesleği hakkında bir ko-
nuşma yaptı.
Seben Kaymakamı Kadir ÇAKIR, kaymakamlık mesleği 
hakkında bir konuşma yaptı.
İçişleri Bakanlığı AREM/GAMER Başkanı Doç. Dr. Selim 
ÇAPAR Devlet ve Mülki İdare başlıklı bir sunum yaptı.
Soru cevap oturumuna geçildi. İİBF Dekan Yardımcısı 
Prof. Dr. Mustafa BAYIRBAĞ moderatörlüğünde, TİD 
Genel Başkanı Saffet Arıkan BEDÜK, Çankaya Kayma-
kamı Kadir Çakır, Seben Kaymakamı V. İdil ÖZDEMİR 
ve AREM Başkanı Doç. Dr. Selim ÇAPAR’ın katılımıyla 
salondan gelen sorular cevaplandı.
Programa öğrenciler ve öğretim üyeleri katılım gösterdi.

TED ÜNİVERSİTESİNDE 

16 Mayıs 2018

TED Üniversitesinde İİBF Dekanı Prof. Dr. Aslıhan SA-
LİH proje ekibini karşıladı. İİBF yönetim kadrosu karşı-
lamada ve programda hazır bulundu.

Açılış konuşmasını İİBF Dekanı Prof. Dr. Aslıhan SALİH 
yaptı.

TİD Genel Başkanı Saffet Arıkan BEDÜK, proje, dernek 
ve kaymakamlık mesleği hakkında bir konuşma yaptı.

Yenimahalle Kaymakamı Selda DURAL, kaymakamlık 
mesleği hakkında açıklamalarda bulundu.

Çankaya Kaymakamı Kadir ÇAKIR, kaymakamlık mes-
leği hakkında bir konuşma yaptı.

Soru cevap oturumuna geçildi. İİBF 4. Sınıf öğrencisi 
Ege BERK moderatörlüğünde, TİD Genel Başkanı Saf-
fet Arıkan BEDÜK, Çankaya Kaymakamı Kadir Çakır, 
Yenimahalle Kaymakamı Selda DURAL ve katılımıyla 
salondan gelen sorular cevaplandı.

Programa öğrenciler, dekan ve öğretim üyeleri katılım 
gösterdi.


